

DAY 1

准五:安顺美居酒店或同级

新加坡-贵阳

LD

(参考航班GS7964 0510-0915)

新加坡机场集合,乘坐飞机前往贵阳贵阳接机,前往安顺游览【**安顺古城**】

DAY 2

准五: 兴义梦乐城酒店或同级

安顺-兴义

®BLD

早餐后前往兴义,下午游览【万峰林景区】(含电瓶车)

DAY 3

准五: 兴义梦乐城酒店或同级

义兴

® BLD

【马岭河大峡谷】(含上下电梯)1-2月特别赠送:游览【**罗平油菜花**】如因季节原因不能欣赏,则调整为游览【**双**乳峰景区】(含电瓶车)

DAY 4

准五: 关岭万绿城酒店或同级

兴义-安顺

(O) BLD

早餐后前往安顺

下午游览【**黄果树大瀑布景区**】(含电瓶车+上行电梯)5A级风景区,黄果树瀑布"亚洲第一大瀑布"天星桥、陡坡塘三大景区集瀑布群、熔岩溶洞、天然盆景,更是贵州省的一张"代言名片"

DAY 5

准五: 凯里凯翔熙悦酒店或同级

安顺-凯里

* BLD

【**天龙屯堡**】(含电瓶车+地戏表演)这里地处西进云南的咽喉之地,聚居着一支与众不同的汉族群体———屯堡人,他们的语音、服饰、民居建筑及娱乐方式与周围村寨截然迥异,这一独特的汉族文化现象被人们称之为"屯堡文化"

丹寨卡拉村】这里有浓郁的民族风情和深厚的民族文化 手工鸟笼工艺是该村特色

BLD

凯里-贵阳

游览西江千户苗寨 游览最大的苗族聚居地一【西江千户苗寨】(含电瓶车)被人类 学家和民俗学者认为保存苗族"原始生态" 文化比较完整的 地方。

特别安排;西江苗族换装体验,团队无人机拍摄西江长桌宴,体验高山流水,席间敬酒

DAY 7

贵阳-新加坡

BL

游览贵阳小义乌【西南商贸城】【甲秀楼】

晚上打卡网红地-青云市集,自由品尝贵州特色美食,之后送至机场,乘坐飞机返回新加坡

(参考航班GS7963 2335-0400

DAY 8

抵达新加坡





推荐自费: 龙宫+景区电瓶车+上行电梯+游船=298RMB/人





团费包含:往返机票+税费+23公斤行李额+飞机餐,6晚酒店住宿(双人标准间)含早餐,行程中所列午餐和晚餐,行程用车,中文导游服务费+小费,列明景点门票



Hotel: Mercure Anshun Hotel or similar (Local 5-Star)

Singapore→Guiyang



(Reference Flight: GS7964 0510-0915)

- Assemble at Singapore Airport and take a flight to Guiyang.
- Upon arrival, transfer to Anshun and visit Anshun Ancient City.

Hotel:Xingyi Dreamland Hotel or similar (Local 5-Star)

Anshun → Xingyi



* Breakfast / Lunch / Dinner

- After breakfast, drive to Xingyi.
- In the afternoon, visit Wanfenglin Scenic Area (including electric shuttle).

DAY 3

Hotel:Xingyi Dreamland Hotel or similar (Local 5-Star)

Xingyi



Breakfast/Lunch/Dinner

Visit Maling River Grand Canyon (including 2-ways elevator). ★ Special in January-February: Enjoy the Luoping Rapeseed Flowers.

Note: If the seasonal bloom is not available, the itinerary will be adjusted to visit Shuangrufeng Scenic Area (including electric shuttle).

DAY 4 Hotel: Guanling Wanlvcheng Hotel or similar (Local 5-Star)

Xingyi → Anshun



- After breakfast, drive to Anshun.
- In the afternoon, visit Huangguoshu Waterfall (include electric car+1-way Escalator), "the largest waterfall in Asia"Huangguoshu Waterfall integrates the Doupotang waterfalls.

DAY 5

Hotel: Kaili Kaixiang Xiyue Hotel or similar(Local 5-Star)

Anshun → Kaili



■ Visit Tianlong Tunbao (including electric shuttle and Dixi opera performance). Located at the gateway to Yunnan in the west, this area is home to a unique Han ethnic group known as

• Continue to **Danzhai Kala Village**, known for its rich ethnic customs and cultural heritage. The village is especially famous for its handcrafted birdcages.

DAY 6 Hotel: Guiyang Novotel Hoteli or similar (Local 5-Star)

Kaili → Guiyang



Breakfast/Lunch/Dinner

 Visit Xijiang Qianhu Miao Village (including electric shuttle), the largest Miao settlement in the world. Anthropologists and folklorists regard it as one of the most authentic places preserving the "original ecological" Miao culture.

Special arrangements: Enjoy a traditional Miao costume experience, team drone photography, and join the Xijiang Long Table Banquet, where you will experience the unique "high mountain flowing water" toasting ritual.

DAY 7

Guiyang → Singapore



- Visit Guiyang's "Little Yiwu" Southwest Trade City and the landmark Jiaxiu Pavilion.
- In the evening, check out the trendy **Qingyun Night Market**, where you can taste various Guizhou specialties at your own leisure.
- Afterward, transfer to the airport for your flight back to Singapore. (Reference Flight: GS7963 23:35-04:00)

DAY 8

Arrive Singapore





Optional Tour:

Dragon Palace Scenic Area (including electric shuttle, uphill elevator & boat ride)

Price: RMB 298 per person

Tour Fee Round-trip air ticket+taxes+23KG baggage+MOB, 6nights hotel accommodation (Twin Sharing) with breakfasts, lunch & dinner as listed in the itinerary, **Includes:** Coach as listed in the itinerary, Chinese speaking tour guide service+basic tips, Entrance ticket to the attractions of the itinerary.